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Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnök e
részére

Írásbeli választ igényl ő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Az elmúlt esztendők folyamán mekkora összegű állami támogatást kapott
Dunaegyháza Község Önkormányzata csapadékvíz-elvezetés céljára? ”
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Képviselői fogadóórámon az alábbi ügyben fordultak hozzám .
Dunaegyháza község területén komoly hiányosságok tapasztalhatóak a

csapadékvíz-elvezetés tekintetében, a lakók panaszára az önkormányzat
rendszerint azzal válaszol, hogy erre a célra nem áll rendelkezésre elegend ő
forrás .

Kérdezem tehát Miniszter Urat : az elmúlt esztendők folyamán mekkora összegű
állami támogatást kapott Dunaegyháza Község Önkormányzata csapadékvíz -
elvezetés céljára?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . január 24 .
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